



**2025-2026 中一自行分配學位申請指引**  
**2025 - 2026 Secondary 1 Discretionary Places Application Guidelines**

本校於 2025-2026 年度開設 5 班中一，包括英文班。自行分配學位共約 50 個。

In 2025-2026, our school offers 5 classes of Secondary 1 including EMI classes. There are approximately 50 discretionary places.

**I. 申請程序 Application Procedure**

1) 申請日期 Application Period :

2025 年 1 月 2 日(星期四) 至 2025 年 1 月 16 日(星期四)

2<sup>nd</sup> January 2025 (Thursday) – 16<sup>th</sup> January 2025 (Thursday)

2) 截止日期 Application Deadline :

2025 年 1 月 16 日(星期四) 下午 5 時正 5:00p.m., 16<sup>th</sup> January 2025 (Thursday)

3) 所需文件 Documents Required :

- ◇ 由教育局派發的「中一自行分配學位申請表」(如適用\*)

Application Form for S1 Discretionary Place issued by the Education Bureau (If applicable\*)

\*家長亦可使用教育局「中一派位電子平台」作登記。

Parents can also apply via the Education Bureau's SSPA e-Platform.

- ◇ 身份證或出生證明書副本

Photocopy of Hong Kong Identity Card or Birth Certificate

- ◇ 本校中一自行分配學位申請表

Our School's Secondary 1 Discretionary Places Application Form

- ◇ 所有小五及小六成績表副本

Photocopies of ALL Primary 5 and Primary 6 Report Cards

- ◇ 其他有關學生才藝、公益服務等各方面之資料副本

Photocopies of Other Learning Experiences, Talents, Special Skills or Community Service Records etc.

- ◇ 已貼有\$2.2 郵票回郵信封 2 個

Two Self-addressed Envelopes with a \$2.2 Stamp Affixed

- ◇ 家長毋須提交小學推薦信

No Need to Provide Recommendation Letter from Primary School

4) 交回表格方法 Submission of Application Form :

請在以下辦公時間內親自交回本校校務處。

Submitted to our school office during the following opening hours.

星期一至星期五 Monday - Friday : 9:00 a.m. – 5:00 p.m.

星期六 Saturday : 9:00 a.m. – 12:00 noon

**II. 取錄準則 Admission Criteria**

本校乃天主教鮑思高慈幼會所創辦，秉承天主教「敬天愛人」的精神和中國優良的道德文化傳統，培養學生「全人發展」，並以「立己立人」為鵠的，故在取錄新生時，除考慮學生的學業成績外，亦會多方面考慮學生的品格發展和多元智能的潛質。





取錄準則包括下列各項 Our Admission Criteria are as below :

- 1) 學業成績 Academic Performance (60%)
- 2) 操行 Conduct (20%)
- 3) 課外活動及其它 Performance in Extra-curricular Activities and Others (20%)  
例如：才藝成就、公益服務等  
e.g. Special Talents and Skills, Community Services etc.

### III. 面試及結果通知 Interview and Announcement of Results

- 1) 所有申請人將獲安排參加於 2025 年 2 月 22 日(星期六)舉行的面試。本校將以信函及電話通知參加面試的學生家長。  
All applicants will be invited to attend an interview held on 22<sup>nd</sup> February 2025 (Saturday). Our school will notify parents of applicants by letter and phone.
- 2) 學位分配正取生結果將於 2025 年 3 月 31 日(星期一)以信函及電話通知。  
Parents of successful applicants will be informed by letter and phone on 31<sup>st</sup> March 2025 (Monday).
- 3) 中一自行分配學位結果及統一派位結果將於 2025 年 7 月 8 日(星期二)公佈。  
Secondary 1 Discretionary Places and Central Allocation results will be released on 8<sup>th</sup> July 2025 (Tuesday).

### IV. 升中資訊日 S1 Information Day

日期 Date :	2024 年 11 月 2 日(星期六) 2 <sup>nd</sup> November 2024 (Saturday)
時間 Time :	上午 9 時正至下午 1 時正 9:00 a.m. – 1:00 p.m.
地點 Venue :	鄧鏡波學校 Tang King Po School



屆時歡迎家長及學生蒞臨出席。有意參加「升中資訊日」者，請掃描二維碼登記報名。

For Parents and Students who are interested in attending the S1 Information Day, please register via the QR Code.

### V. 日程 Timeline

申請日期 Application Period	2025 年 1 月 2 日(星期四) 至 2025 年 1 月 16 日(星期四) 2 <sup>nd</sup> January 2025 (Thursday) – 16 <sup>th</sup> January 2025 (Thursday)
截止日期 Application Deadline	2025 年 1 月 16 日(星期四)下午 5 時正 5:00p.m., 16 <sup>th</sup> January 2025 (Thursday)
面試 Interview	2025 年 2 月 22 日(星期六) 22 <sup>nd</sup> February 2025 (Saturday)
分配學位正取生結果通知 Results Notification for Successful Applicants	2025 年 3 月 31 日(星期一) 31 <sup>st</sup> March 2025 (Monday)
中一自行分配學位結果及 統一派位結果通知 Secondary 1 Discretionary Places and Central Allocation Results Notification	2025 年 7 月 8 日(星期二) 8 <sup>th</sup> July 2025 (Tuesday)

